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Protokół Nr BRM.0002.13.2020 

XXXII Sesji Rady Miejskiej w Olecku 

odbytej w dniu 27 listopada 2020 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 

 

Obrady rozpoczęto 27  listopada 2020 r. o godz. 13:00 

Zakończono o godz. 15:19 tego samego dnia 

  

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

    - Alicja Stefanowska 

      

Protokołowała Referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru 

UM - Sylwia Barszczewska  

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 

 

Otwarcia sesji dokonała Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witała radnych uczestniczących w dzisiejszej sesji, Burmistrza Olecka – 

Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza – Sylwię Wieloch oraz mieszkańców 

oglądających transmisję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż sesja jest nagrywana i transmitowana, a nagrania będą 

udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula 

informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana 

do publicznej wiadomości poprzez wywieszenie jej przed wejściem do sali 

konferencyjnej. Poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja 

obecności na sesji. 
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Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej 

stwierdziła,  

że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi 

wystarczające kworum do odbycia sesji i podejmowania prawomocnych 

uchwał.  

W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 

 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Adam Chajęcki 

6. Jakub Dziubiński 

7. Paweł Giełazis 

8. Ferdynand Grodzicki 

9. Anna Kaczor 

10. Józef Krajewski 

11. Wojciech Leonarczyk 

12. Renata Małgorzata Maciąg 

13. Mariusz Miłun 

14. Alicja Nowik 

15. Wacław Olszewski 

16. Marian Prusko 

17. Wojciech Rejterada 

18. Marcin Roszko 

19. Alicja Stefanowska 

20. Grzegorz Wróblewski 

21. Wioletta Dorota Żukowska 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  
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2. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i 

Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, 

dotyczące projektów uchwał. 

3. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

4. Rozpatrzenie wniosku Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej  

w Olecku w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku.  

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przyjęcia „Strategii rozwoju oświaty Gminy Olecko na lata 2020-

2025”, 

b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Sedranki III”, 

c) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Olecko  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021, 

d) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń 

gospodarczych, garaży i lokali użytkowych, 

e) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Olecko, 

f) zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki 

takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności, 

g) uchylającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Olecko na sektory  

w celu zorganizowania odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, 

h) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Olecko, 

i) przekazania skargi według właściwości, 

j) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok, 

k) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 

2020-2029. 
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6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 

7. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między 

sesjami. 

8. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

Wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady 

Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż nie wpłynęły żadne zgłoszenia z uwagami i wnioskami 

dotyczącymi projektów uchwał. 

 

Uwag nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 3 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż nie wpłynęły zgłoszenia od mieszkańców. 

 

Uwag nie zgłaszano. 
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Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 4 – Rozpatrzenie wniosku Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miejskiej w Olecku w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Olecku: 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poprosiła członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Panią Janinę 

Anuszkiewicz o odczytanie wniosku komisji. 

 

Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Janina Anuszkiewicz 

odczytała wniosek Komisji, Skarg, Wniosków i Petycji, aby przedłużyć 

termin rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Olecku do czasu otrzymania wyroku sądowego, 

toczącego się pomiędzy MOPS w Olecku, a Konsorcjum Firm: Fundacją 

Wigor z Białegostoku i Marmed z Białegostoku oraz przedstawienia w tej 

sprawie raportu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poddała pod głosowanie wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Olecku w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi  

na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku 

do czasu otrzymania wyroku sądowego, toczącego się w sprawie pomiędzy 

Miejskim Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Olecku, a Konsorcjum Firm: 

Fundacją Wigor z Białegostoku i Marmed z Białegostoku oraz 

przedstawienia w tej sprawie raportu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Olecku. 

Głosowano w sprawie: 

 przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku do 

czasu otrzymania wyroku sądowego, toczącego się pomiędzy 

MOPS w Olecku, a Konsorcjum Firm: Fundacją Wigor z 
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Białegostoku i Marmed z Białegostoku oraz przedstawienia w 

tej sprawie raportu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Olecku. 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła, iż Rada Miejska 

jednogłośnie przyjęła wniosek w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi. 

 

Do punktu 5 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) przyjęcia „Strategii rozwoju oświaty Gminy Olecko na lata 

2020-2025” 

 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i 

Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących 

się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa – Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja przy 3 głosach za i 2 głosach wstrzymujących 

się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid 

Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 4 głosach za i 3 wstrzymujących się, 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia „Strategii rozwoju oświaty Gminy Olecko na lata 2020-2025”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

 Radny Anna Kaczor, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Radny Janina Anuszkiewicz, 

 Radny Józef Krajewski, 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch. 
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Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia „Strategii rozwoju oświaty Gminy Olecko na lata 2020-

2025”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 7,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (7) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Marian Prusko, Marcin Roszko, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia „Strategii rozwoju 

oświaty Gminy Olecko na lata 2020-2025”. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.115.2020 

w załączeniu 
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b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Sedranki III” 

 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i 

Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym 

się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa – Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid 

Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Sedranki III”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
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Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Sedranki III”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna 

Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, 

Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 

Adam Chajęcki, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Sedranki 

III”. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.116.2020 

w załączeniu 
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c) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Olecko  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i 

Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa – Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja przy 4 glosach za i 1 głosie wstrzymującym się, 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid 

Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 6 glosach za i 1 głosie wstrzymującym się, 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Olecko z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2021. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
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Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Olecko z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Rocznego 

Programu Współpracy Gminy Olecko z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2021. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.117.2020 

w załączeniu 
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d) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń 

gospodarczych, garaży i lokali użytkowych 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – 

Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i 

Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa – Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid 

Bondarenko  

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych, 

garaży i lokali użytkowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń 

gospodarczych, garaży i lokali użytkowych. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych, garaży i lokali 

użytkowych. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.118.2020 

w załączeniu 

 

 

e) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Olecko 
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Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – 

Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały, wskazując na autopoprawkę Burmistrza.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i 

Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym 

się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa – Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid 

Bondarenko  

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

 regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Olecko. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Olecko. 

 

 

Uchwała Nr BRM.0007.119.2020 

w załączeniu 

 

 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia 

stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej 

pojemności 
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Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – 

Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i 

Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja, przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym 

się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa – Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja przy 1 głosie za i 4 głosach przeciw, 

negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid 

Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o 

określonej pojemności. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Mariusz Miłun 

wystąpił w następujących sprawach: 
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 poprosił o przedstawienie sytuacji finansowej na koniec listopada br.  

z  tytułu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

 zapytał o kalkulację kosztów w budżecie na 2021 rok, gdyż są takiej 

samej wysokości jak rok temu. Zastanawia się, czy nie jest ona 

zaniżona, gdyż już teraz brakuje pieniędzy w budżecie; 

 zapytał, jakie były lub są podejmowane działania przez urząd w 

zakresie kontroli odbiorcy  odpadów komunalnych; 

 zapytał, czy były podejmowane działania, aby oszacować liczbę osób 

generujących odpady komunalne; 

 zapytał o możliwość zorganizowania wizyty Radnych Rady Miejskiej  

w Przedsiębiorstwie Gospodarki Odpadami Eko-MAZURY Sp. z o.o. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

powiedział, że stawki za odpady komunalne są podnoszone tylko dla osób 

nie segregujących odpadów. Gmina jest na etapie przetargu i przejścia na 

5 frakcji dlatego też, nie jest w stanie w tej chwili ocenić realnych kosztów 

w następnym roku kalendarzowym.  

 

Radny Anna Kaczor 

na prośbę mieszkańców, zapytała jak będzie odbywać się odbiór odpadów, 

gdy gmina przejdzie na 5 frakcji. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że na poziomie przetargu będą ustalane warunki odbioru 

odpadów. 

 

Radny Mariusz Miłun 

powiedział, że zamiast zwozić odpady i segregować je w jednym miejscu, 

zostało to narzucone na mieszkańca.  

 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd  

zgodził się z radnym. W Siedliskach jest bardzo nowoczesny sprzęt do 

sortowania odpadów. Została przeprowadzona niezapowiedziana kontrola 
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MPO bezpośrednio „na bramie” (stacja przeładunkowa w Olecku), 

pracownicy urzędu nie stwierdzili nieprawidłowości. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej 

opłaty oraz stawki za pojemnik  

o określonej pojemności. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13,  

PRZECIW: 3,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 5,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Renata Małgorzata Maciąg, 

Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (3) 

Paweł Giełazis, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (5) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Ferdynand Grodzicki, Wojciech 

Leonarczyk, Wioletta Dorota Żukowska. 

 



20 

 

Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za 

pojemnik o określonej pojemności. 

 

 

Uchwała Nr BRM.0007.120.2020 

w załączeniu 

 

 

g) uchylającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Olecko na 

sektory w celu zorganizowania odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości  

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – 

Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i 

Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa – Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja, przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym 

się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid 

Bondarenko  
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poinformował, że Komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały 

uchylającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Olecko na sektory w celu 

zorganizowania odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 uchylenia uchwały w sprawie podziału Gminy Olecko na sektory w 

celu zorganizowania odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 
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Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchylenia uchwały 

w sprawie podziału Gminy Olecko na sektory w celu 

zorganizowania odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.121.2020 

w załączeniu 

 

 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Olecko 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – 

Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i 

Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa – Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid 

Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę  

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Mariusz Miłun 

zapytał, czy osoby, które są zaangażowane w ochronę nad zwierzętami 

mogą liczyć na dodatkowe wsparcie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Alicja Stefanowska 

zapytała, czy w związku z tym, iż psy są czipowane jest prowadzony 

rejestr i kto go ewentualnie prowadzi.  

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

odpowiedziała, iż całość przeksięgowanych pieniędzy będzie przekazane 

na działalność prowadzoną przez organizacje we współpracy z gminą. 

Czipowanie  

i sterylizacja będzie odbywać się względem zwierząt bezdomnych. Od 

kolejnego roku kalendarzowego w programie walki z bezdomnością 

zwierząt będzie można określić kryteria, w jaki sposób ma się to odbywać. 

 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd  

dodał, że każdy piesek jest czipowany przez weterynarza i albo on albo 

pracownik urzędu wprowadza takie informacje do ogólnodostępnego 

rejestru Safe-Animal. 
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Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Olecko. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w 

sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko. 

 

 

Uchwała Nr BRM.0007.122.2020 

w załączeniu 
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i) w sprawie przekazania skargi według właściwości 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – 

Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i 

Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa – Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid 

Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

przekazania skargi według właściwości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przekazania skargi 

według właściwości. 

 

 

Uchwała Nr BRM.0007.123.2020 

w załączeniu 

 

j) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i 

Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym 

się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa – Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid 

Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących 

się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Wacław Olszewski 

zapytał, czy nadwyżki w budżecie, które były przenoszone do działu 

oświaty, świadczyły o brakach w zaplanowanym budżecie, czy to było 

„łatanie dziury”. Zapytał również, czy w grudniu będą zmiany w budżecie 

w tym zakresie. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że zmiany w budżecie dotyczące oświaty były 

spowodowane podwyżkami wynagrodzenia dla nauczycieli, których nie 
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można było przewidzieć w roku ubiegłym. Na tą chwilę nie jest w stanie 

odpowiedzieć, czy w grudniu zmiany w budżecie będą również dotyczyć 

działu oświaty.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak  

dodał, że kwota podwyżek dla nauczycieli w Gminie Olecko w bieżącym 

roku to 1,7 mln zł.  

 

Radni nie zgłaszali innych pytań, ani uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz 

Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski 

WSTRZYMAŁO SIĘ (3) 

Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Wioletta Dorota Żukowska. 
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Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 

2020 rok. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.124.2020 

w załączeniu 

 

 

k) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na 

lata 2020-2029 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i 

Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa – Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid 

Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących 

się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-

2029. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 

2020-2029. 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3, 

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz 

Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski 

WSTRZYMAŁO SIĘ (3) 

Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Wioletta Dorota Żukowska. 
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Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.125.2020 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt wyczerpano. 

 

PRZERWA 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

wznowiła obrady. Przypomniała, że sesja jest nagrywana. 

 

 

Do punktu 6 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej  

o działaniach podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły 

sprawy, które  

na bieżąco były przesyłane radnym: 

 Do wiadomości Rady wpłynęły dwa pisma z firmy Przewozy Krajowe  

i Zagraniczne „LELO” Antoni Lelo dotyczące podtrzymania 

stanowiska  

co do własności przystanków na ul. 11 Listopada.  

 wpłynęły dwie skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Olsztynie: 

 na uchwałę  Nr BRM.0007.97.2020 Rady Miejskiej w Olecku z 

dnia  

25 września 2020 r. uchylającą uchwałę w sprawie ustanowienia ulg 
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za przejazdy wykonywane lokalnym transportem zbiorowym w 

Olecku; 

 oraz na uchwałę Nr BRM.0007.95.2020 Rady Miejskiej w 

Olecku  

z dnia 25 września 2020 r.  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umów  

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego; 

Zostały przygotowane odpowiedzi na każdą ze skarg. Komplet 

dokumentów przekazano do WSA. 

 

 W dniu 3 listopada br. Regionalna Izba Obrachunkowa w Olsztynie 

przesłała uchwałę Nr 0102-354/20 z dnia 19 października w sprawie 

badania zgodności z prawem Zarządzenia Nr ORN.0050.136.2020 

Burmistrza Olecka z dnia 30 września 2020 r. w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Olecko na 2020 rok.  

 Burmistrz poinformował Radę,  iż w związku z wejściem w życie 

rozporządzenia z dnia 9 października 2020 r. w sprawie 

ustanowienia określonych ograniczeń, nakazów i zakazów w związku 

z wystąpieniem stanu epidemii (Dz. U. poz. 1758), w okresie od 3 

listopada do 4 grudnia został zobowiązany do skierowania części 

pracowników Urzędu Miejskiego do pracy zdalnej. 

 Wpłynęło pismo od pracowników firmy Wigor dotyczące posiedzenia 

Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa. 

 W dniu 13 listopada br. Burmistrz przedłożył radnym zarządzenia w 

sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy 

Olecko na 2021 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2021-2031. 

 W dniu 16 listopada br. wpłynęło zawiadomienie z Warmińsko-

Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie o wszczęciu 

postępowania nadzorczego względem uchwały Nr 

BRM.0007.95.2020 Rady Miejskiej  w Olecku z dnia  

25 września 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów  

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
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 Wpłynął wniosek Radnej Rady Miejskiej Wioletty Żukowskiej w 

sprawie przekazywania informacji Burmistrza z działalności w 

okresie międzysesyjnym w terminie od 1 do 3 dni poprzedzających 

sesję Rady Miejskiej  oraz o ustalenie zasad przekazywania 

materiałów na komisję Rady Miejskiej. 

 Wpłynęło pismo z Fundacji Wspierania Rozwoju Edukacji i Kultury na 

Mazurach z prośbą o podjęcie kontynuacji współpracy przy 

organizacji  

w Olecku Międzynarodowego Festiwalu „Barok na Mazurach”. 

 

 Odbyły się 4 posiedzenia komisji. 

 

Zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami.  

 

Radni nie zgłaszali pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 7 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w 

okresie między sesjami.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że wszystkie informacje z tego okresu oraz zarządzenia 

zostały zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 Wspomniał o przygotowanym programie przez Ministerstwo Rodziny  

i Polityki Społecznej „Wspieraj Seniora” wspierający ochronę zdrowia  

i życia osób powyżej 70 roku życia. Gmina Olecko otrzymała 

dofinansowanie w wysokości 52.182 zł na realizację zadania – 

Programu „Wspieraj Seniora”.  

 Przypomniał, że wnioski o ustalenie prawa do świadczenia „Dobry 

Start” należy złożyć w MOPS w Olecku w nieprzekraczalnym 

terminie do dnia 30 listopada 2020 r. 
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 MOPS w Olecku wydaje skierowania do pomocy żywnościowej 

(Caritas)  

w ramach „Programu Operacyjnego Pomoc Żywnościowa w 2014-

2020” współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach 

Europejskiego Funduszu Pomocy Najbardziej Potrzebującym.  

 Spis rolny rozpoczęty w dniu 1 września br. dobiega końca. 

Obsłużonych zostało 825 gospodarstw, co stanowi 100% wszystkich  

gospodarstw objętych obowiązkiem spisowym na terenie naszej 

gminy.  

 W dniu 24 listopada 2020 r. został podpisany akt notarialny 

połączenia spółek TBS i PGK.  

 Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. zakończyło budowę 

przyłącza Starostwo Powiatowe – Przedszkole Krasnal. Rozpoczęto 

budowę sieci od Przedszkola w kierunku ul. Słowiańskiej. 

Równolegle rozpoczynają się prace na terenach ZPU Prawda – sieci 

cieplne od źródła ciepła  

w kierunku Gołdapska 22 a (była kotłownia Tabex).  

 Planowana jest przeprowadzka 3 spółek na Kolejową 31 II piętro  

w kolejnych dwóch tygodniach. 

 Przypomniał o trwającym głosowaniu w ramach Budżetu 

Obywatelskiego Gminy Olecko na 2021 r.  Głosować można od 20 

listopada do 14 grudnia br. elektronicznie poprzez link na stronie 

internetowej lub w wersji papierowej w Punkcie Obsługi Interesanta.  

 Zwrócił się do radnych z prośbą, aby wnioski o udostępnienie 

dokumentów były wcześniej składane z terminem możliwym do 

zrealizowania prośby,  

by pracownicy mieli czas na przygotowanie stosownych informacji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Alicja Stefanowska 

zapytała, czy można by zatrudnić byłą Panią Sekretarz do przekazywania 

materiałów dla radnych, aby przyśpieszyć procedury. 
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Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że Pani Sekretarz jest zatrudniona w urzędzie i ma 

określony zakres obowiązków.  

 

Radni nie zgłaszali innych pytań. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 8 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przypominała, iż zgodnie z § 47 w związku z § 55 Statutu Gminy Olecko 

radni mają prawo zgłaszać oświadczenia na sesjach, zaś teksty 

zgłoszonych oświadczeń złożone na ręce Przewodniczącego stanowią 

załącznik do protokołu  

z sesji.  

Prosiła radnych o zgłaszanie oświadczeń i wystąpień. 

 

Radny Wacław Olszewski  

wystąpił w następujących sprawach: 

 na prośbę mieszkańców przy ul. Orzeszkowej zgłosił, iż mają 

wątpliwości co do realizacji nasadzeń przy stawie. Uważają to za 

mało gospodarne, gdyż na wiosnę zapewne część roślin trzeba 

będzie odsadzić;  

 na prośbę mieszkańców bloku przy ul. Parkowej zapytał, czy: 

 umowa została podpisana pomiędzy PEC Sp. z o.o. w Olecku  

a Zakładami Produkcyjno-Usługowymi Prawda Sp. z o.o. w 

Olecku, gdyż twierdzą, że takiej umowy nie ma; 

 rozważana jest rozbudowa kotłowni w Tabexie przy ul. 

Gołdapskiej;  

 faktem jest, że ZPU Prawda Sp. z o.o. realizuje swoją 

inwestycję ze środków unijnych, na które jest prawdopodobnie 
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5-letni okres trwałości inwestycji podczas którego nie będą 

mogli sprzedawać ciepła; 

 na prośbę mieszkańców przy ul. Składowej zapytał, ile w ubiegłym  

i obecnym roku PEC Sp. z o.o. zużył opału na wyprodukowanie 1 kJ 

ciepła. 

 

Radny Anna Kaczor 

podziękowała Burmistrzowi Olecka za współpracę ze Starostwem 

Powiatowym  

w Olecku w realizacji wykonania chodnika na ul. Orzeszkowej. Zapytała, 

czy staw przy ww. ulicy zostanie oczyszczony przed wiosną z kłączy. 

 

Radny Józef Krajewski 

zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 

Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku oraz 

Kierownika Wydziału Edukacji Anny Mitin o możliwość rozważenia 

posiedzenia Komisji wraz  

z dyrektorami szkół i przewodniczącymi komitetów rodzicielskich w celu 

uświadomienia podstawowego założenia strategii oświaty. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wystąpień radnych informując, iż część odpowiedzi udzieli  

na piśmie. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 9 – Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, że porządek sesji został wyczerpany i zamknęła obrady XXXII 

Sesji Rady Miejskiej w Olecku. 
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Protokołowała 

Sylwia Barszczewska 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Alicja Stefanowska 

 

 

 

 

 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


